
MIESTNE ZASTUPITEĽSTVO MESTSKEJ ČASTI KOŠICE – BARCA 

 

Z Á P I S N I C A 

 

zo 6. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca  

konaného dňa 23. 09. 2015 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania 

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

Zasadnutie otvoril a viedol p. František Krištof, starosta mestskej časti Košice – Barca.  

Prítomní boli všetci poslanci miestneho zastupiteľstva. 

Pán starosta privítal mestského poslanca Mgr. Igora Sidora. 

Pracovné predsedníctvo pracovalo v zložení p. František Krištof, p. Imrich Buľko a JUDr.  

Mária Želinská a PhDr. Mária Kmecová 

Za zapisovateľku bola menovaná Lucia Brečková. 

Za skrutátora bol navrhnutý a schválený Marián Kačmár. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení p. Imrich Buľko a Marek Rusnák. 

Stála návrhová komisia pracovala v zložení Jarmila Kunová a Dušan Pracko.                 

Starosta, František Krištof, informoval o predloženom programe rokovania a vyzval poslancov na jeho 

schválenie a prípadné doplnenie. Imrich Buľko navrhol presun bodov: za bod 2. presunúť bod 13 ako 

bod 3.,  za bod 3. vsunúť bod 3a -  podnájom pozemku za školou    

Hlasovanie o celkovom programe – jednomyseľne prijaté. 



 

2. Dopyty a návrhy občanov 

Ing. Štefan Varga sa informoval či jediným spracovateľom územného plánu pre Barcu na UHA je Ing. 

arch. Jerguš a požiadal o dopracovanie lokality za ul. Radlinského až po horizont do územného plánu, 

informoval sa v akom rozsahu je komunikácia medzi MČ a UHA. 

Pán starosta uviedol, že spracovateľom ÚP pre Barcu je pán Ing. arch. Jerguš a písomná komunikácia 

medzi MČ a UHA je rozsiahla. Všetky požiadavky a návrhy občanov predložené na MČ boli posunuté 

UHA na spracovanie.  

Marián Kačmár a Dušan Pracko potvrdili slová pána starostu. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie prerokovanie dopytov 

a návrhov občanov – jednomyseľne prijaté 

 

3. Prerokovanie petície občanov 

Na MÚ bola predložená petícia vo veci požiadavky zjednosmernenia časti ulice Barčianska na úseku 

od Hraničnej po rýchlostnú komunikáciu Červený rak. Pán starosta uviedol, že požiadal mesto Košice 

o riešenie zjednosmernenia a Národnú diaľničnú spoločnosť ohľadom určenia dopravného značenia. 

Mesto sa do dnešného zasadnutia k petícii nevyjadrilo, NDS požiadala Prezídium PZ o určenie 

značenia.   

Ing. Ivo Čabra navrhol zjednosmernenie cesty za mostom. 

Ing. Štefan Varga navrhol osadiť dopravnú značku aj na ulicu Čkalovová – zákaz vjazdu nákladných 

vozidiel.  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice - Barca berie na vedomie prerokovanie petície 

občanov. – jednomyseľne prijaté  

 

3.a Podnájom pozemku 

Imrich Buľko uviedol, že na stavebnej komisii bola prerokovaná žiadosť o dlhodobý nájom na dobu 

20 rokov na „Ihrisku za školou“ za účelom výstavby a následného prevádzkovania športovo-

tréningového komplexu Futbalovej akadémie Vladimíra Janočka.  

Mestský poslanec Mgr. Igor Sidor ozrejmil poslancom zámer Vladimíra Janočka s výstavbou 

futbalového ihriska. Vyjadril podporné stanovisko k výstavbe tohto projektu ako aj riaditeľ 

veterinárnej školy MVDr. Ladislav Mucha.   

Ing. Daniel Antal a Marián Kačmár  podporili výstavbu futbalového ihriska. 

Marián Kačmár sa informoval ohľadom prístupovej komunikácie k ihrisku a či bude pre obyvateľov 

Barce vyhradený čas na užívanie ihriska. 

Pán starosta uviedol, že v súvislosti s riešením parkovacích miest na Nám. ml. poľnohospodárov je 

v štádiu prevodu majetku prechod komunikácie bezodplatne na MČ Barca. Ulička ktorá je medzi 

veterinárnou školou a LVS sa rozšíri a posunie sa plot školy na ul. Za školou. 

 

      



Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie žiadosť o podnájom 

pozemku pre – Janočko Academy – aréna s tým, že zastupiteľstvo vyjadruje svoju ústretovosť 

k riešeniu tejto žiadosti  – jednomyseľne prijaté. 

Pán starosta uviedol, že p. Sidorovi sa podarilo vybaviť 40.000 € na zriadenie viacúčelového ihriska 

pri ZŠ. 

4. Kontrola uznesení 

Bez rozpravy 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o kontrole 

uznesení z 5. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca konaného dňa 

01.07.2015  – jednomyseľne prijaté 

 

5. Správa starostu o činnosti od posledného MZ 

 

Pán starosta doplnil materiál ústne. 

Dušan Pracko sa informoval či protihluková stena na Turnianskej ulici už je skolaudovaná, informoval 

sa ohľadom stretnutia s riaditeľkou detského domova Zem detí – pán starosta uviedol, že protihluková 

stena skolaudovaná nie je a že na stretnutí riešil podnety zo strany susedov   

  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu starostu 

o činnosti od posledného MZ – jednomyseľne prijaté 

 

6. Správa o kontrolnej činnosti  hlavného kontrolóra 

 

Správa o kontrolnej činnosti bola predložená v materiáloch. Pani kontrolórka uviedla, že pri 

vykonaných kontrolách sa zamerala na zverejňovanie zmlúv, faktúr a objednávok. Nedostatky neboli 

zistené.   

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra – jednomyseľne prijaté 

 

7. Prijatie VZN o zavedení a poskytovaní elektronických služieb a o zmene a doplnení 

niektorých VZN 

V súvislosti s projektom „Elektronizácia služieb mesta Košice“ je potrebné schváliť Všeobecné 

záväzné nariadenie MČ Košice – Barca o zavedení a poskytovaní elektronických služieb a o zmene 

a doplnení niektorých všeobecne záväzných nariadení. 

Bez rozpravy 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 



Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje VZN o zavedení a poskytovaní 

elektronických služieb a o zmene a doplnení niektorých VZN – jednomyseľne prijaté 

 

8. Program rozvoja mesta Košice 2015 – 2020 s výhľadom do roku 2025   

V zmysle platnej legislatívy je potrebné spracovať, schváliť a vyhodnotiť PHSR  na roky 2015 – 2020. 

MČ Barca prijala PHSR v roku 2011 v rámci aktualizácie. 

Ing. Ivo Čabra pripomenul, že v tejto súvislosti je potrebné splnomocniť starostu na vykonávanie 

čiastkových zmien ak akčný plán nebude v súlade s programom rozvoja mesta Košice. 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca 

a, berie na vedomie program rozvoja mesta Košice 2015 – 2020 s výhľadom do roku 2025 ako 

záväzný dokument mesta Košice 

b, splnomocňuje starostu mestskej časti Košice – Barca k čiastkovým zmenám akčného plánu 

v prípade že nebude v súlade s programom rozvoja mesta Košice 2015 -2020 s výhľadom do roku 

2025 – jednomyseľne prijaté 

 

9. Monitorovacia správa o čerpaní rozpočtu k 30.06.2015 

 

Dušan Pracko uviedol, že monitorovacia spáva bola prerokovaná na finančnej komisii.  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie  

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje monitorovaciu správu o čerpaní 

rozpočtu k 30.06.2015  

 

10.  Návrh doplnku č. 1 – Zásady odmeňovania poslancov 

Dušan Pracko uviedol, že tento aj nasledujúci bod boli prerokované na finančnej komisii a odporúča 

ho schváliť  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca, podľa § 25 ods. 9 zák. SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení , v znení zmien a doplnkov, § 18 ods. 3 zák. SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice 

schvaľuje doplnok č. 1 Zásad odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice – Barca s účinnosťou od 23.09.2015 - jednomyseľne prijaté 

 

11.  Návrh doplnku č. 1 – Zásady odmeňovania neposlancov    

 

Bez rozpravy 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca, podľa § 25 ods. 9 zák. SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení , v znení zmien a doplnkov, § 18 ods. 3 zák. SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice 

schvaľuje doplnok č. 1 Zásad odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice – Barca s účinnosťou od 23.09.2015 - jednomyseľne prijaté 

 



12.  Smernica o použití reprefondu starostu 

Pani kontrolórka uviedla, že spracovala smernicu o použití reprefondu starostu ako vnútorný predpis 

o rozsahu a spôsobe použitia výdavkov na reprezentačné a propagačné účely. 

Bez rozpravy   

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie vnútorný predpis o rozsahu 

a spôsobe použitia výdavkov na reprezentačné a propagačné účely – jednomyseľne prijaté 

 

13.  Zrušenie uznesenia o predložení  žiadosti o NFP – VO 

Pán starosta uviedol, že v súvislosti s možnosťou uchádzať sa o nenávratný finančný príspevok na 

budovanie a modernizáciu verejného osvetlenia uznesením 55/07/2015 zo dňa 01.07.2015, časovou 

náročnosťou a nečinnosťou spoločnosti Mondivision s.r.o., ktorá súťaž vyhrala je z dôvodu 

zbytočných výdavkov potrebné prijať uznesenie na zrušenie predošlého uznesenia.     

Dušan Pracko sa informoval či MČ z doterajších činností spoločnosti Mondivision s.r.o. nevyplývajú 

žiadne záväzky. 

Pán starosta uviedol, že predmetná spoločnosť nevykonala žiadne úkony takže MČ nevyplýva žiaden 

záväzok.    

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca  ruší uznesenie č. 55/07/2015 zo dńa 1.7.2015 

o predložení žiadosti o NFP „Obnova verejného osvetlenia v mestskej časti Košice – Barca“ 

v operačnom programe Konkurencieschopnosť a hospodársky rast v rámci výzvy Prioritná os 25 – 

Energetika – Opatrenia 2.2 – Budovanie a modernizácia verejného osvetlenia pre mestá a obce 

a poskytovanie poradenstva v oblasti energetiky. Kód výzvy KaHR – 22VS-1501 – so zabezpečením 

5% financovania žiadosti projektu „Obnova verejného osvetlenia v mestskej časti Košice – Barca“ 

vrátane príslušných podmienok predmetnej výzvy KaHR – 22VS-1501 – jednomyseľne prijaté. 

 

14. Informácia o stave a zámeroch investičných a technických prác 

V súvislosti s monitorovacou správou a čerpaním rozpočtu bola predložená informácia o stave a 

zámeroch investičných a technických prác. 

Poslanci sa informovali k realizovaným a plánovaným činnostiam. Pán starosta postupne reagoval na 

vznesené pripomienky.  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o stave 

a zámeroch investičných a technických prác – jednomyseľne prijaté 

 

 



15.  Dopyty a interpelácie poslancov 

 

Poslanci sa dopytovali k rôznym témam ako Katarínska zábava, prekopávka na Močiarnej, kanalizácia 

na Berzeviczyho, k problematike dopravných kolízií, k dopravnému značeniu a k poruchám 

vodovodu.  

Imrich Buľko poďakoval starostovi a zamestnancom úradu za prípravu a zabezpečenie osláv 800. 

rokov.     

16. Rôzne 

 

Starosta informoval o možnosti vydania knihy poviedok spoločnosťou „Pravé orechové“ – negatívne 

stanovisko a o spolupráci s Technickou univerzitou vo veci prípravy projektov v rámci diplomových 

prác a dopracovanie projektu na kultúrny dom v nadväznosti na projekt z diplomovej práce.   

 

 

Zapísala: Brečková Lucia 

V Košiciach – Barci, 30.09.2015 

 

 

 

 

 

..........................................                                                  ......................................... 

Lucia Brečková                                                                  František Krištof 

            zapisovateľka                                                                        starosta 

 

 

 

 

 

 .............................................                                               ........................................ 

        Marek Rusnák                                                                      Imrich Buľko 

        overovateľ zápisnice           overovateľ  zápisnice 

 


